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O D G O V O R I 
NA VPRAŠANJA ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 

 
Na 8. redni seji, dne 28. septembra 2023, so člani Občinskega svet postavili vprašanja 
oziroma predloge in pobude, na katere podajata Župan in Občinska uprava naslednje 
odgovore: 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
USTNO in PISNO: 
 
1. Pobuda: Ureditev hitrostnih omejitev v Elerjih 
 
Leta 2019 so v društvu Elerji zbrali 85% podpisov tamkajšnjih domačinov za ureditev hitrostnih 
ovir in predlog preko KS naslovili na MOK. Podali so 3 predloge za lokacije kjer bi se hitrostne 
omejitve lahko postavilo, po odgovoru MOK oz. komisije pa predpisom ustreza 1 lokacija. Kljub 
temu se hitrostna omejitev ni uredila. Občina je postavila digitalno tablo, ki pa ne deluje kot bi 
morala; celo pri prekoračitvi hitrosti pri 60 km/h, digitalna tabla prikaže zeleni dvignjen palec, 
čeprav je omejitev postavljena na 40 km/h. Prav tako je občina uredila cestni napis z omejitvijo, 
ki pa – roko na srce – skupaj z digitalno tablo ne pomaga niti približno. Komisija je vse poskuse 
ureditve hitrostne ovire zavrnila, domačini pa dobivajo občutek, da se zadeva zanalašč zavlačuje 
in ne uredi. Potrebno je poudariti, da ima vsa okolica Škofij urejene hitrostne omejitve, razen 
Elerjev. Gre za kraj kjer so ceste ozke, kljub temu pa prihaja do divjanja posameznikov in 
ogrožanja varnosti prebivalcev in ostalih. Naj omenim še naslednja dejstva: gre za ozko cesto na 
kateri se večkrat sprehajajo in igrajo otroci, prav tako pa so predvsem ob sezoni prisotni 
kolesarji. Cesta velja tudi kot peš pot do avtobusne postaje, obenem pa ima na Elerjih svoje 
prostore zveza Sonček, člani omenjene zveze pa se večkrat sprehajajo po omenjeni cesti, 
posledično so pobudo za hitrostno omejitev podpisali tudi v Sončku. Predlagam, da se takoj 
vzpostavi pogoje za ureditev hitrostne ovire in se ne čaka, da se zaradi divjanja komu kaj zgodi. 
Prav je, da se upošteva 85% podanih podpisov in se tamkajšnjim prebivalcem ugodi ter tako 
poskrbi za njihovo varnost. 
 
Odgovor:  
Krajevna skupnost Škofije je v letu 2019 posredovala pobudo za postavitev hitrostnih ovir v 
naselju Elerji. Po pregledu in proučitvi na pristojnemu uradu je bila sprejeta odločitev, da 
bo pobudo obravnavala Komisija za tehnično urejanje prometa. Pobuda je predvidevala 
ureditev ene hitrostne ovire na lokaciji avtobusnega postajališča Elerji, ene hitrostne ovire 
pri uvoz na dvorišče stanovanjskega objeta na naslovu Eleji 25, to je cca. 80 m pred ostrim 
ovinkom v naselju Elerji, tretja hitrostna ovira pa na vozišču pred stanovanjskim objektom 
na naslovu Elerji 3, ki se nahaja prav tako cca. 80 m pred ostrim ovinkom v naselju, iz 
nasprotne smeri vožnje.  Komisija za tehnično urejanje prometa je pobuda obravnavala in 
ni potrdila nobene izmed treh lokacij kot primerne in možne za izvedbo hitrostne ovire. 
Glede lokacije na avtobusni postaji je bilo izpostavljeno, da je od objekta na naslovu Elerji 
29 (Sonček) do naselja Hrvatini urejen pločnik, ki zagotavlja ustrezno prometno varnost 
pešcev. Sama izvedba hitrostne ovire na obračališču avtobusnega postajališča pa je 
tehnično neprimerna, ker se hitrostne ovire praviloma izvedejo preko celotne širine vozišča, 
na obračališču avtobusa pa to ni možno. Glede druge in tretje lokacije je bilo mnenje 
komisije, da sta lokaciji preblizu samega ostrega ovinka in ovira s prevozno hitrostjo 40 
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km/h, na takšni lokaciji nima učinka, saj je hitrost vozila v ostrem zavoju že bistveno 
zmanjšana. 
 
Glede navedbe, da gre za ozko cesto, na kateri se večkrat sprehajajo in igrajo otroci, prav 
tako pa so predvsem ob sezoni prisotni kolesarji, je potrebno poudariti, da sama postavitev 
hitrostne ovire ne zagotavlja izboljšane varnosti posameznih udeležencev v prometu. V tem 
obdobju je bila na tej cesti že dodana prometna signalizacija za umirjanje hitrosti prometa 
in učinki tega se delno poznajo. V sodelovanju s predstavniki KS bomo problematiko 
ponovno preučili in uskladili nadaljnje ukrepe in izvedbe za izboljšanje prometne varnosti 
na tej cesti.  
 

Naročena je že bila preveritev in nastavitev delovanja merilne table »vi vozite«.  
 
2. Pobuda: Video nadzor na zunanjih plačljivih parkiriščih v upravljanju Marjetice 
 
Na eni od preteklih sej sem pobudo za vzpostavitev videonadzora na plačljivih parkiriščih v 
upravljanju Marjetice že podal in tudi dobil odgovor v katerem mi je bilo razloženo naslednje: 
»Pred uvedbo je treba izdelati projekt ocene učinkov v zvezi z varstvom osebnih podatkov 
(DPIA) ter zagotoviti skladnost z zakonodajo o varstvu osebnih podatkov (GDPR in ZVOP-2).« 
Glede na dogodke, ki so se zgodili v poletnem času (luknjanje gum na več krajih kjer občanke in 
občani plačujejo parkirnino) in glede na kriminalna dejanja, ki sem jih opisal že v prvi pobudi 
(kraja avtomobilov), predlagam, da se omenjeni projekt ocene učinkov v zvezi z varstvom 
osebnih podatkov in skladnosti zakonodaje, tudi opravi. Menim, da bi bilo prav, da so plačljiva 
parkirišča pod video nadzorom, sploh glede na dogajanja, ki se ponavljajo. Na tak način bi se 
občanke in občani počutili bolj varno, obenem pa bi z označitvijo, da so parkirišča pod video 
nadzorom tudi marsikateri nepridiprav dvakrat premislil preden bi storil kaznivo dejanje. 
 
Odgovor:  
Javno podjetje Marjetica Koper preučuje postavitev kamer na parkirišču za tržnico, 
trenutno so v fazi pridobivanja ponudb, nato sledi priprava elaborata. 
 
3. Pobuda: Intervju z organizatorji in prostovoljci dogodka »Očistimo Okroglo igrišče« ter 

objava v občinskem glasilu 
 
Huda neurja, ki so prizadela tudi Koper, so za seboj žal pustila hude posledice. Ena od posledic je 
bila razdejanje na otroškem igrišču v Semedeli, ki pa je na pobudo nekaterih staršev prineslo 
tudi primer dobre prakse. Starši in otroci so se namreč organizirali in z lastno pomočjo ter 
pomočjo donacij lokalnih podjetij in organizacij uredili okolico ter igrišče. Novico smo lahko 
zasledili v nekaterih medijih, v tem primeru pa v imenu SDS Koper predlagam, da se s pobudniki 
in morda tudi otroci opravi intervju ter primer dobre prakse objavi v občinskem glasilu. Gre 
namreč za lep primer, ko občanke in občani stopijo skupaj, naredijo nekaj dobrega za okolico in 
so tako tudi vzgled otrokom. 
 
Odgovor:  
Zahvaljujemo se za pobudo. Prispevek bo objavljen v naslednji številki časopisa KP-MOK, ki 
izide v začetku decembra.   
 
4. Pobuda: Organizacija izobraževanja prve pomoči in pravilne uporabe defibrilatorja 
 
Vsakdanji dogodki nas neprestano opozarjajo, da se lahko v dnevu zgodi marsikaj. Za uslužbence 
na Mestni občini Koper, pa tudi za ostale občinske  
funkcionarje in nenazadnje tudi člane Občinskega sveta, predlagam, da se organizira 
izobraževanje prve pomoči in pravilne uporabe defibrilatorja. Seveda bi bilo smiselno, da se 
pred tem povpraša po interesu. 
 
Odgovor:  
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Hvala za pobudo. Sekretariat občinske uprave in Služba za občinski svet in krajevne 
skupnosti bosta preverila interes med zaposlenimi in glede na izkazani interes organizirala 
izobraževanje. 
 
5. Pobuda: Redno vzdrževanje otroških igrišč 
 
Decembra meseca 2022 oz. januarja 2023 sem že podal pobudo, da bi se na otroška igrišča 
dodalo nekaj igral, ki jih po mnenju staršev primanjkuje (konkretno; gugalnice namenjene 
mlajših otrokom in igrala z lažjim dostopom do spusta na tobogan) ter tudi dobil odgovor oz. 
zagotovilo, da bo zadeva urejena. Danes, že skoraj leto dni po pobudi, starši igrala še vedno 
čakajo. V tokratni pobudi dodajam tudi predlog za redno vzdrževanje oz. brušenje in barvanje 
otroških igral, saj so na nekaterih igriščih (le 1 primer: Vojkovo nabrežje) v izredno slabem 
stanju, posledično pa so omenjena igrala nevarna za otroke. Gre za rjo, luskave železne 
konstrukcije in nevzdrževana igrala, ki jih je potrebno sproti in redno vzdrževati. 
 
Odgovor:  
Z otroškimi igrišči v Mestni občini Koper upravljajo tako JP Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l. (na 
območju mesta Koper) kot tudi posamezne krajevne skupnosti (izven območja mesta) ter 
javni zavodi (igrišča ob osnovnih šolah in vrtcih). 
Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l. izvaja občasne preglede in bo izvedla vsa potrebna vzdrževalna 
dela na vseh otroških igralih in igriščih, ki jih vzdržuje. 
Tiste krajevne skupnosti, ki upravljajo z otroškimi igrišči (praviloma primestne in 
podeželske), so zadolžene tudi za vzdrževanje igral in samega igrišča. Večja, investicijska 
vzdrževalna dela ali obnove igrišč pa izvajajo v sodelovanju z občino na podlagi sprejetih 
prioritet v vsakokratnem proračunu.  
V Mestni občini Koper se nahajajo tudi otroška igrišča ob objektih vrtcev in osnovnih šol, s 
katerimi upravljajo posamezni zavodi, ki skrbijo za urejenost ter za smiselno 
zamenjavo/dodajanje posameznih igral, v skladu s finančnimi možnostmi. Ta igrišča so 
pretežno namenjena uporabnikom vrtcev in osnovnih šol.  
 
6. Pobuda: Sanacija oz. ureditev panelov/plošč proti gnezdenju na Čevljarski ulici 
 
Neurja, ki so pred kratkim prizadela tudi naše mesto, so ponekod po mestu pustila posledice. 
Ena od posledic je popuščanje panelov/plošč, ki so na Čevljarski ulici (in drugod po mestnem 
jedru) nameščena na zunanjih okenskih policah in stenah. Kar nekaj takih panelov je popustilo in 
se znašlo na tleh. Predlagam, da se opravi pregled terena in sanacijo tako, da se ob naslednjem 
hujšem vremenu ne bi ponovilo to, da omenjene ostre panele pomeče po ulicah. Gre za nevarnost 
za pešce in ostale. 
 
Odgovor:  
Ovire za golobe, ki so bile postavljene na javni infrastrukturi in objektih v lasti Mestne 
občine Koper, se vzdržujejo in po potrebi zamenjujejo. Nad postavljenimi ovirami na 
zasebnih objektih (okenske police, žlebovi, odkapi,…) pa Mestna občina Koper v tem smislu 
nima pristojnosti. Lastnike lahko samo opozarja oziroma poziva, da ovire popravi ali 
zamenja.   
 
7. Pobuda: Higiena mesta v centru Mestne občine Koper 
 
Žal ni skrivnost, da imamo v Kopru težave s higieno mestnega jedra – konkretno tudi s ptičjimi 
iztrebki. Predlagam, da se vzpostavi zelo učinkovita praksa preteklih 15 ali več let, ko je 
komunala oz. Marjetica skrbela za čistočo ulic in cestišč že na vse zgodaj zjutraj. Primer: zaradi 
službe se v Koper pripeljem že okrog 5:20 ure zjutraj, vsa omenjena leta pa sem spoštovane 
delavce oz. zaposlene Marjetice videval skrbeti za čistočo cest in ulic že na vse zgodaj. 
Negodovanja občank in občanov ni malo, prav tako pa je čistoča mesta vzgled za obiskovalce. 
 
Odgovor:  
Čiščenje javnih površin se izvaja redno po programu oziroma skladno z dejanskimi 
potrebami. V večji meri se izvaja strojno, s čistilnimi stroji, deloma pa tudi ročno. Čiščenje je 
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prilagojeno letnemu času in možnostim izvajanja. Upoštevaje jutranje dostope in dostave v 
mestno jedro, je termin čiščenja med 6. in 10. uro. Za čiščenje ulic in trgov pred 6. uro, kot se 
je pred leti občasno izvajalo (predvsem v poletnem času), pa smo prejeli številne pripombe 
stanovalcev, predvsem z vidika motenja spanja. Glede na omejeni čas in prilagajanje 
terminov čiščenja je nemogoče vse ulice in javne površine počistiti v najbolj zgodnjih 
jutranjih urah. Se pa čiščenje celotnega območja mestnega jedra zaključi do 10. ure.     
Po ocenah obiskovalcev je sicer čistoča mesta dobra, bomo pa upoštevali vse upravičene 
pripombe občank in občanov, z namenom izboljšanja izvajanja te javne službe.  
 
8. Vprašanje: Zbiranje narkomanov v parku na tržnici in konzumiranje drog na javnem WCju 
 
Omenjene lokacije redno obiskujem in na dnevni ravni že nekaj časa opažam večje število 
narkomanov, ki se zbirajo in tudi drogirajo kar v parku na tržnici. Enako velja za javni wc na 
tržnici. Zanima me kaj se da storiti, da se tovrstne situacije ne bi več ponavljale in da bi bil red na 
omenjeni lokaciji pod nadzorom? Kot veste, gre za kraj kjer je veliko otrok. Hvala za odgovor. 
 
Odgovor:  
Z namenom celostnega pristopa k reševanju problematike je Mestna občina Koper sklicala 
srečanje predstavnikov organizacij, ki se pri delu srečujejo z uporabniki prepovedanih drog, 
in sicer s predstavniki Zdravstvenega doma Koper, Centra za preprečevanje in zdravljenje 
odvisnosti od prepovedanih drog, predstavniki Policije, Medobčinskega redarstva, Centra za 
socialno delo, Nacionalnega inštituta za javno zdravje in Društva za pomoč odvisnikom in 
njihovim svojcem Svit Koper. Podanih je bilo več izhodišč za čim bolj učinkovito reševanje 
problematike, kot npr. okrepitev in posodobitev terenskega dela, razvoj novih programov in 
prenos dobrih praks v Mestno občino Koper, ipd. Z namenom zmanjševanja konflikte med 
skupnostjo in uporabniki prepovedanih drog se s predstavniki organizacij ponovno 
srečamo in celostno oblikujemo še konkretnejše pristope k reševanju problematike in 
zmanjšamo. 
 
9. Vprašanje: Možnost za ugodnejši parkirni abonma za začasne prebivalce 
 
Ob pogovoru z nekaterimi sovrstniki oz. prebivalci naše občine, ki v konkretnem primeru že 8 let 
živijo in delajo v starem mestnem jedru, zaradi nezmožnosti nakupa lastnega stanovanja pa so v 
najemu in posledično prijavljeni kot začasni prebivalci, me zanima kakšna je možnost, da bi se za 
take primere omogočilo nakup ugodnejšega abonmaja za parking v Mestni občini Koper? Za 
odgovor se tako oni kot jaz zahvaljujemo. 
 
Odgovor:  
Za občane, ki so zaposleni v mestnem jedru, je občina ne glede na njihovo prebivališče že 
predvidela cenovno ugodno parkiranje na javnih parkiriščih na obrobju mesta Koper, 
vključno s parkiranjem v garažni hiši »Sonce«. Za nekatere abonmaje na določenih 
parkiriščih sicer obstaja diferencirana cena glede na prebivališče uporabnika, ki je za 
občane Mestne občine Koper nekoliko nižja. Pravice stanovalcev mestnega jedra izvirajo iz 
naslova stalnega prebivališča. Zaradi velikega pomanjkanja parkirišč v samem mestnem 
jedru je z odlokom opredeljena samo ena dovolilnico na stanovanjsko enoto, pod pogojem 
stalnega bivališča. Za začasno prijavljene prebivalce mestnega jedra pa so na razpolago, 
kot smo že omenili, ugodni abonmaji za parkiranje na obrobju mestnega jedra.          
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
 
USTNO in PISNO: 
 
1. Vprašanje glede stanja voda v MOK.  
 
Vsako leto znova opažamo, da prihaja do onesnaženja Rižane in Badaševice. V Rižano se ob 
večjem deževju izpira zemljina iz deponije v nekdanjem kamnolomu Griža, ki jo obarva v belo 
barvo, rečno dno pa prekrije mulj. To se je nazadnje zgodilo 23. septembra letos, ko je belo 
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obarvana Rižana segala vse do Dekanov. Na večkratna opozorila, tudi Ribiške družine Koper, se 
inšpekcijske službe ne odzivajo.  
Podobno je z reko Badaševico, kjer vsako leto v jesenskem času  opažamo pogin rib zaradi 
pomanjkanja kisika, ki je verjetno posledica gnitja organizmov na morskem dnu. 

 
MOK sprašujem, kaj bo naredila za sanacijo in odpravo teh ekoloških katastrof in kaj konkretno 
dela Aqua lab d.o.o, ki smo mu letos v občinskem proračunu namenili skoraj 54.000 eur za 
filtracijo voda. 
 
Odgovor:  
Medobčinski inšpektorat vsa okoljska onesnaženja prijavlja okoljski inšpekciji, ki je 
zadolžena za reševanje in odpravo posledic.  
Kar zadeva Badaševico, gre deloma za neurejeno kanalizacijo na podeželju, deloma za 
onesnaženja zaradi gnojenja in škropljenja v kmetijstvu, deloma za industrijske in druge 
izpuste. Direkcija RS za vode, ki upravlja vodotok, bo izdelala študijo za izboljšanje stanja 
reke Badaševice. Mestna občina Koper pa je pri podjetju Aqua lab, d. o. o. naročila 
prezračevanje in monitoring vode v strugi Badaševice, letos je za to namenila 29.646 evrov. 
Prezračevanje vode je edini kratkoročni ukrep, s katerim se lahko izboljša čistoča vode. 
Glede na nevarnost pojavljanja smradu v urbanem okolju menimo, da je ta ukrep nujen. 
 

2. Prekomerna in brezplačna poraba pitne vode iz tušev na javnih kopališčih MOK. 
 
Kot redna obiskovalka javnih kopališč v MOK opažam, da obiskovalci uporabljajo vodo za 
tuširanje neodgovorno in prekomerno, ne le za tuširanje po kopanju, ki je lahko tudi vsakič, ko 
pridejo iz morja, temveč tudi za osebno higieno in pranje las. Nekateri otroci se z vodo igrajo 
tako, da mimogrede pritisnejo na gumb in stečejo stran, voda pa teče v prazno. 
Menim, da je taka poraba pitne vode v  MOK neprimerna, saj z brezplačno in nekontrolirano 
porabo pitne vode na kopališčih ne dajemo obiskovalcem in občanom pozitivnega sporočila, da 
je voda v teh krajih dobrina in je zato potrebno z njo ravnati varčno in odgovorno. 
 
Sprašujem, koliko tušev je na javnih kopališčih MOK, koliko vode se na njih porabi od 1. junija do 
31. avgusta in kakšen je račun za porabo te vode.  
Hkrati predlagam, da se  do naslednje kopalne sezone na vse tuše namestijo naprave za žetone 
ali kovance ( cena je lahko simbolična – 50 centov), s čimer bi omejili porabo in vplivali na odnos 
do pitne vode. 
 
Odgovor:  
Pobuda o namestitvi tušev na žetone je bila že obravnavana. Pridobili smo informativne 
ponudbe za namestitev tušev na žetone oziroma ureditve omejenega izpusta vode na eno 
uporabo. Za naslednjo kopalno sezono bomo pripravili ustrezno rešitev za varčevanje s 
pitno vodo na enega od omenjenih načinov, in sicer na vseh mestnih kopališčih, ki so 
opremljena s tuši. 
 
3. V Primorskih novicah je 22. 8. 2023 gospa Sonja Starc objavila javno pismo občinskemu 

svetu MOK glede javnega prevoza v občini. Sprašujem, ali bomo to pismo obravnavali in se 
nanj odzvali. 

 
Odgovor:  
Zakon o prevozih v cestnem prometu jasno določa, da: »Država zagotavlja javni linijski 
prevoz potnikov, razen javnega linijskega prevoza v mestnem prometu …«. Mestna občina 
Koper dosledno upošteva smernice trajnostnega razvoja tudi na področju mobilnosti in 
državo oziroma pristojno ministrstvo že vrsto let opozarja na potrebe občanov ter ureditev 
ustreznega skupnega reševanja te pereče problematike.  
Primorske novice so odziv MOK na javno pismo objavile 1. septembra. Menimo, da 
obravnava javnega pisma ni potrebna. 
 
Koper, 25. oktobra 2023      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  

        KRAJEVNE SKUPNOSTI 


